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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Molenhoek 12 oktober 2021  

Aanwezig  : Peter van Gerven, Kees Henkelman,  
                                  Hendrik-Jan Melissen, Jan Timmers (voorzitter) 
                                  en Maria van der Sommen 

 
Gast                        :  
Afwezig  : Ben van den Reek en Rutger Janssens (wijkmanager). 
Versie en datum     : versie 1, 10 november 2021.                                                                                                                                                                                                                                                                                          

1. Opening en vaststelling van de agenda.                                                                                                         
Jan Timmers opent de vergadering en heet eenieder welkom.  
Ben van den Reek en Rutger Janssens hebben zich afgemeld. 
De agenda wordt overeenkomstig vastgesteld.  
 

2. Mededelingen vooraf. 
Hendrik-Jan Melissen deelt mede dat hij helaas per 1 januari 2022 afscheid moet 
nemen als voorzitter van de werkgroep “Groen”. Zijn drukke werkzaamheden 
laten het niet toe om het lidmaatschap verder voort te zetten.                                                    
Hij wil zich nog wel in blijven zetten voor de wijkraad en zal, samen met Jan 
Timmers, de werkzaamheden verbonden aan het tot stand brengen van een 
gemeentelijk onderhoudsplan wijk Molenhoek blijven uitvoeren. 

De aanwezigen vinden het bijzonder jammer dat Henrik-Jan tot dit besluit is 
moeten komen, maar hebben er wel alle begrip voor. Jan Timmers kijkt even 
terug op de inzet van Hendrik-Jan en bedankt hem namens het bestuur en de wijk 
voor de getoonde grote inzet. Hij is blij met de toezegging van Hendrik-Jan om 
toch betrokken te blijven bij de werkzaamheden van/voor de wijk. 

3. Vaststelling verslag BV 14 september 2021. 
Naar aanleiding van het verslag: 
Organisatie viering 5-jarig bestaan BB/opendag: Kees Henkelman voegt toe dat 
het bestuur besloten heeft om € 2000 te reserveren voor het dekken van de 
hieraan verbonden kosten; 
Dekken tekort zangclub: Kees Henkelman voegt toe dat het bestuur een 
eenmalige verstrekking van € 700 heeft toegekend; 
Sponsoring koffie, thee, etc.: Jan Timmers deelt mede dat zijn overleg met de 
bedrijfsleider van AH Molenhoek niet tot het gewenste resultaat heeft geleid. De 
sponsoring stopt. Wellicht is het mogelijk om een andere keten te benaderen 
(beheergroep BB). 
 
Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 
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4. Ingekomen en uitgaande post (Peter van Gerven).                                                                
Naar aanleiding van: 
- Plaatsing laadpalen: is afgerond; diverse wijkbewoners hebben naar de 

gemeente toe aangegeven waar laadpalen geplaatst kunnen worden; 
- Bezoek wethouder: wethouder Roy Geers komt 14 december de BV bijwonen. 

Gesprek voorbereiden tijdens de volgende BV: 
- Bordenplan: de werkgroep “Infra” zal naar de gemeente toe een aantal 

suggesties doen; 
- Rosmalens verenigingen contact (RvC): we hebben een uitnodiging gekregen 

voor de bijeenkomst RvC op 2 december (keuze vrijwilliger van het jaar). 
Indien passend in de agenda zullen Jan en Peter deze bijeenkomst bijwonen. 

 
5. Terugblik op viering 5-jarig bestaan BB/open dag. 

Iedereen vond het een geslaagde dag met dank aan de organisatoren en 
helpende vrijwilligershanden.  
De opendag werd druk bezocht startende met een welkoms- en openingswoord 
door de voorzitter en de wethouder. De diverse aanwezige stands hadden 
voldoende belangstelling. Enkele werkgroepen hebben er leden bijgekregen. Er 
heeft zich een sponsor gemeld, die ook heeft aangegeven dat hij bereid is om de 
wijk en BijBomans met raad en daad bij te staan. Jan en Ben zullen de contacten 
met hem onderhouden. 
 
Ondanks de wat tegenvallende belangstelling voor de BBQ was dit een gezellige 
afsluiting van de dag. Ben van den Reek opende de BBQ en Jan Timmers 
besteedde met een onderhoudende speech aandacht aan de inzet van de 
inmiddels vertrokken bestuursleden Pieter Kniknie en het “BijBomans-duo” Ad 
Prince en Ingrid Nijskens. 
 
Ben van den Reek heeft laten weten dat de beheergroep BijBomans deze dag 
nog zal evalueren. Vooruitlopend hierop is het bestuur van de wijkraad van 
mening dat een soortgelijke dag jaarlijks plaats moet vinden (i.p.v. de 
gebruikelijke jaarafsluiting). Het bestuur wil de “kerstattentie” voor de vrijwilligers 
wel handhaven. 
 
Hendrik-Jan Melissen stelt voor om tijdens een volgende opendag ook de Buiten 
beter app. te promoten. Hij zou het op prijs stellen om dan ook “visitekaartjes” met 
contactgegevens te hebben; deze kunnen dan overhandigd worden aan 
geïnteresseerde bezoekers. Dit punt komt terug in de volgende vergadering. 
 
Namens de wijkraad zullen bedankbrieven uitgaan naar de bloemisten voor hun 
bijdragen aan deze dag. Maria van der Sommen zal dit verzorgen. 

 
6. Supportgroep Buurtbijen. 

De supportgroep Buurtbijen was ook met een stand vertegenwoordigd op de 
opendag en heeft voldoende balangstelling getrokken. Er wordt gewerkt aan het 
vergroten van de zichtbaarheid en bekendheid van de buurtbijen. De reeds 
voorbereide maar uitgestelde “kaartenactie” zal nu plaats gaan vinden. 
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Donderdag 16 oktober hebben Jan en Kees een overleg met een afvaardiging 
van de supportgroep Buurtbijen, waarin naast de subsidieverstrekking vanuit de 
gemeente (BAG) ook de verdere samenwerking aan de orde zal komen. 

 
7. Rondje langs de werkgroepvelden. 
     Bestuur algemeen (Jan Timmers).  

- Bewonersraden overleg ’s-Hertogenbosch Oost: Dit overleg zal half november 
plaatsvinden; 

- Beweegpark: Jan geeft aan dat de werkzaamheden m.b.t. de aanleg van het 
beweegpark (de plaatsing van 5 toestellen) in week 49 zullen starten;  

- Gemeentelijk onderhoudsplan wijk Molenhoek: Hendrik-Jan en Jan blijven 
hiervoor bij de gemeentelijke instanties aandacht vragen. In het laatste 
gesprek met Hanno de Hoog is afgesproken dat de wijk Molenhoek als pilot 
zal dienen voor een wijkgericht onderhouds-/uitvoeringsplan. Hierbij wordt ook 
de mogelijkheid van “groen in eigen beheer” betrokken. De werkgroep “Groen” 
zal dit ook agenderen. 

 
BijBomans (Ben van den Reek) 
Vanuit de vergadering wordt opgemerkt dat we de komende tijd meer aandacht 
moeten hebben voor de “openheid” van BijBomans. Het zou goed zijn indien we 
meer nieuwe (wijk)groepen/verenigingen en activiteiten zouden kunnen 
interesseren/ontvangen. In een volgende vergadering met aanwezigheid van Ben 
van den Reek zal dit onderwerp van gesprek zijn. 
 
Communicatie (Maria van der Sommen) 
Maria geeft aan dat er geen bijzonderheden zijn. Er zijn wat 
communicatiestoornissen opgetreden tijdens het maken van flyers voor de 
werkgroepen BijBomans”en “Groen”. “ 

 
Financiën en Fondswerving (Kees Henkelman) 
Geen bijzonderheden.  
 
Openbare en sociale veiligheid (Peter van Gerven): 
- Tijdens de opendag heeft Peter contact opgenomen met de stichting Hartveilig 

Den Bosch. De stichting kan in de maanden januari/februari 2022 
(herhalings)cursussen geven. De stichting wil ook graag op het aanbod ingaan 
om “BijBomans” als locatie te gebruiken voor het organiseren van cursussen 
met een open inschrijving. Peter zal een herhalings-/onderhoudscursus voor 
het diploma reanimatie/AED organiseren; 

- Op maandag 18 oktober komt de werkgroep “Huisbezoeken 80+” voor de 
eerste keer bijelkaar. 

 
Groen (Hendrik-Jan Melissen) 
- Donderdag aanstaande is er een werkgroepbijeenkomst gepland; er wordt 

gewerkt aan het formuleren van een visie ”Groen in de wijk”; 
- Het voornemen bestaat om het volgend jaar in de gebruikelijke vorm geen 

wijkschouw meer te houden. Het is meestal een herhaling van zetten waaraan 
weinig opvolging wordt gegeven. De aandacht wordt verlegd naar het 
onderhoudsuitvoeringsplan voor de wijk 
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- Uit het overleg met de gemeente is gebleken dat voor het bladruimen drie 
plaatsen in de wijk aangewezen worden om het bladafval te deponeren. De 
gebruikelijke bladkorven worden niet meer geplaatst. Zodra er meer bekend is 
zal dit op de website en de digitale nieuwsbrief worden opgenomen. 

 
Infra (Hendrik-Jan Melissen) 
- Tijdens de opendag hebben zich twee nieuwe leden gemeld. We kunnen nu 

dus spreken van een nieuwe bezetting van de werkgroep “Infra” met 3 leden. 
Hendrik-Jan zal de nieuwe leden begeleiden en inwerken. Op 23 oktober is de 
eerste bijeenkomst in de nieuwe setting. Een mooi resultaat. 
Hendrik-Jan zal in samenwerking met Maria een stukje maken over de 
herstart van de werkgroep, de nieuwe leden voorstellen en 
(her)startactiviteiten toelichten; 

- Wijkbewoners hebben aangegeven dat geluidsoverlast van de snelwegen 
(zeker ook bij nat weer) toeneemt. Dit zal door de werkgroep worden 
geagendeerd. 
 

8. Wat verder nog ter tafel komt/rondvraag. 
Maria van der Sommen heeft bericht gekregen dat het kanaalpark voor duo-fietsen 
niet toegankelijk is. Verder heeft zij vernomen dat er in het park een aantal 
sporttoestellen zijn geplaatst. Hiervan is een fotorapportage gemaakt die 
gepubliceerd zal worden. 
 
Sluiting. 
De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor hun inbreng. 
 

 
De informatie verzonden met dit (e-mail) bericht is vertrouwelijk en uitsluitend 
bestemd voor de geadresseerden. Gebruik van deze informatie door anderen dan de 
geadresseerden is, zonder voorafgaande toestemming van de rechthebbende, 
verboden. De Stichting Wijkraad Molenhoek staat niet in voor de juiste en volledige 
overbrenging van de inhoud van een gezonden (e-mail) bericht, noch voor de 
ontvangst hiervan.  

 

 


